
Hou Søpark 
  

 
 

Fokusgruppen omkring Hou Søpark er efterhånden ved at nå de 
mål, der blev sat da projektet startede.  
Fitness redskaberne står der; men må ikke benyttes endnu. Det er 
selvfølgelig også derfor, at de stadig ikke er pakket helt ud.  
DGI har også været på besøg i tirsdags, for at hjælpe os med at 
lave en 12 hullers krolfbane.  
Det sidste vi mangler at få monteret er skiltning af forskellig slags.  
 
Så snart regeringen giver ”grønt lys” for forsamlinger på over 50 

personer, vil vi planlægge og invitere til en officiel indvielse af 
parken……… - og det glæder vi os til. 
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